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Rada Gminy Masłów 

 

 

Protokół nr LI  

Sesja w dniu 30 listopada 2022  
 

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2022 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 11:58 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

Lista gości na posiedzeniu: 

1. Stanisław Białowąs sołtys sołectwa Barcza  

2. Mirosław Piwko sołtys sołectwa Brzezinki  

3. Roman Kołomański sołtys sołectwa Ciekoty  

4. Renata Samiczak sołtys sołectwa Masłów Drugi  

5. Mirosław Kuzka sołtys sołectwa Mąchocice Kapitulne  

6. Katarzyna Kaczor sołtys sołectwa Mąchocice Scholasteria 

7. Edward Mazur sołtys sołectwa Wola Kopcowa 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Piotr Władysław Zegadło otworzył LI sesję Rady Gminy Masłów. Stosownie 

do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Zegadło przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, 

Sekretarza Gminy, pracowników urzędu, uczestniczących gości oraz wszystkich oglądających 

transmisję.  
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2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 15 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynął wniosek o zmianę 

porządku obrad i przystąpił do głosowania zaproponowanego porządku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr L z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że do Biura 

Rady Gminy nie wpłynął wniosek o zmianę treści protokołu z poprzedniej sesji i przystąpił do 

głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu. 

Radny Ryszard Jan Filipowicz podziękował za realizację oświetlenia w miejscowości  

Dąbrowa. 

Radny Wojciech Haba podziękował za odcinek oświetlenia obok boiska w Brzezinkach.  

Mieszkaniec gminy zabrał głos odnośnie realizacji zadania dotyczącego 5 słupów w Dąbrowie. 

Mieszkaniec zapytał czy wyciągnięte zostały konsekwencje od projektanta, który nie 

zrealizował zadania.   
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Wójt Gminy wyjaśnił, że sprawa jest w toku, trwają rozmowy z kancelarią prawniczą.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie; sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Masłów za rok szkolny 

2021/2022 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato powitał dyrektorów szkół obecnych na sesji. 

 Kierownik Centrum Usług Wspólnych - Irena Kundera przedstawiła szczegółowo informację, 

stanowiącą załącznik protokołu. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jan Pawła II w Masłowie Marcin Gawron przedstawił 

informację nt. egzaminów ósmoklasisty, laureatów i finalistów konkursów. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Mąchocicach – Scholasterii Joanna 

Broniek przedstawiła sukcesy szkoły. 

Dyrektor Szkoły z Oddziałami Integracyjnymi Dwujęzycznymi im. Marii Skłodowskiej – Curie 

w Mąchocicach Kapitulnych  Aneta Januchta omówiła wprowadzane w szkole projekty (jako 

pierwsza i jedyna szkoła wprowadziła dwujęzyczność i skupia się na potrzebach dzieci ze 

specjalnymi potrzebami).  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinkach Zbigniew Długosz przedstawił sukcesy szkoły. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Janusza Korczaka w Woli Kopcowej Krzysztof Mądzik 

przedstawił wyróżnienia jakie osiągnęła szkoła w minionym roku.  

Kierownik CUW Irena Kundera [podziękowała Radzie Gminy za zagłębianie się w projekty 

uchwał i problemy szkół.  

Radny Tomasz Ksel podziękował Kierownikowi CUW za bardzo obszerny materiał i zgłosił 

sugestie dotyczące przedstawienia wyników egzaminów. Radny poprosił o informację 

dotyczącą przyczyn wyników w jednej ze szkół, która znacząco odbiega od pozostałych.  

Kierownik CUW wyjaśniła analizę wskaźnika EWD, który już nie obowiązuje. Średnie 

procentowe, które określają wyniki zmieniają się co roku i nie są już tak czytelne.  

Radny Wojciech Haba podziękował również za szczegółową informację i podziękował 

dyrektorom za osiągnięcia szkół. Z punktu widzenia nauczyciela, radny Haba zwrócił uwagę, 

że każde dziecko jest inne i należy indywidualnie traktować każdego ucznia.   

Radny Ksel odniósł się do kwestii wyróżnienia dzieci i nagrody wójta, która jest docenieniem 

starań uczniów. Radny przekazał sygnał od niektórych rodziców i nauczycieli prosząc  

o zwrócenie uwagi, by byli to uczniowie w pełni najlepsi również w kwestii zachowania.   

Dyrektor Szkoły w Mąchocicach Kapitulnych  Aneta Januchta odniosła się do wypowiedzi 

radnych i wyników egzaminów, o których mowa zaznaczając, że wszelkie wyniki, porównania  

są dla dzieci bardzo niesprawiedliwe. Wszystkie dzieci ukończyły szkołę, są w szkołach 

średnich branżowych i świetnie sobie radzą.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło dodał, że zgadza się z tym 

stwierdzeniem, że nie można wszystkich traktować jednakowo. Każdemu zdarzają się lepsze  

i gorsze chwile. Nie należy porównywać szkoły do szkoły i klasy do klasy.  

W związku z brakiem kolejnych głosów w dyskusji. Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, że informacja została przyjęta.  
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7. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalania regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki 

wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w 

szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Masłów 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Irena Kundera przedstawiła projekt uchwały.  

Radny Tomasz Ksel odnosząc się do poprzedniego punktu zwrócił się do pani Dyrektor 

informując, że jego wypowiedź nie była atakiem lecz miała na celu uzyskanie informacji. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę na zabieranie głosu w omawianym temacie.   

Brak kolejnych zgłoszeń w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LI/521/2022 w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalania regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania 

nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach i 

placówkach prowadzonych przez Gminę Masłów została podjęta.  

 

b) w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na cele przewozu dzieci 

niepełnosprawnych 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Irena Kundera omówiła szczegółowo projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym temacie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 
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Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LI/522/2022 w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na cele 

przewozu dzieci niepełnosprawnych została przyjęta. 

 

c) w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/219/2016 Rady Gminy Masłów z dnia 28 lipca 

2016 roku w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Masłów 

zaliczonych do sektora finansów publicznych 

Irena Kundera – Kierownik Centrum Usług Wspólnych przedstawiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LI/523/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/219/2016 Rady Gminy Masłów 

z dnia 28 lipca 2016 roku w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy 

Masłów zaliczonych do sektora finansów publicznych została przyjęta. 

 

d) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 rok 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że zaczynamy dyskusję na temat bloku 

uchwał związanych z podatkami, co ma przełożenie na projekt budżetu na 2023 rok, nad którym 

będziemy obradować w miesiącu grudniu. Wójt Gminy przedstawił założenia na temat stawek 

podatkowych (obniżenie ceny skupu żyta, podwyżka o 8% podatku od nieruchomości, 

pozostawienie niezmienionych stawek za środki transportu). 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały i jego uzgodnienia.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr LI/524/2022 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2023 rok została podjęta. 
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e) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok oraz 

udzielenia pomocy de minimis 

Tomasz Lato Wójt Gminy Masłów poinformował, że projekt uchwały został skonsultowany ze 

Stowarzyszeniem Przedsiębiorców Gminy Masów i przedstawił stanowisko Stowarzyszenia  

z dnia 25 listopada br. 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały zakładający wzrost 

podatku na poziomie 8% i przedstawił jego uzgodnienia z Urzędem Ochrony Konkurencji  

i Konsumentów.  

Mieszkaniec gminy zabrał głos przedstawiając dla porównania stawki podatku w innych 

gminach i zwrócił uwagę na potrzebę modernizacji gruntów.   

Wójt Gminy odniósł się w kilku zdaniach do wypowiedzi mieszkańca informując, że temat ten 

był już wielokrotnie omawiany, również w tym gremium. Wójt Gminy przypomniał, ze przez 

kilka lat stawki podatku w gminie Masłów nie zmieniały się.  

Radny Ryszard Jan Filipowicz poinformował, że zarówno Wójt jak i mieszkaniec mają swoje 

racje. Radny Filipowicz zaapelował do radnych, by głosowali za lub przeciw, bez 

wstrzymywani się od głosu, co jest działaniem „pod publikę”.  

Radny Tomasz Ksel odniósł się do opinii Stowarzyszenia Przedsiębiorców zaznaczając, że jest 

to organizacja skupiająca zaledwie promil procentowy podmiotów gospodarczych z terenu 

gminy. Radny zwrócił uwagę, że przedsiębiorcy skupieni w Stowarzyszeniu korzystali z ulg 

podatkowych.  

W odpowiedzi Wójt Gminy Tomasz Lato wyjaśnił, że stowarzyszenie skupia ilość osób, jaka 

chce do niego wstąpić i jest otwarte na innych. Przedsiębiorcy obecni na tej sali również 

zasiadali w tej organizacji i to ich decyzja, że przestali współpracować ze Stowarzyszeniem. 

Wójt podkreślił, że jest to oficjalnie funkcjonująca grupa przedsiębiorców, która ma prawo się 

wypowiedzieć w kwestii podatków. W odniesieniu do umorzeń podatkowych Wójt wyjaśnił 

zasady i przyczyny umorzeń.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że mieszkaniec, który zgłasza się ponownie zabierał już głos 

w tym punkcie i zgodnie z obowiązującym Statutem, przewodniczący nie może udzielić głosu 

ponownie. 

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, 

Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Piotr 

Władysław Zegadło 

PRZECIW (4) 

Mateusz Jan Fąfara, Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel, Zenon Adam Pedrycz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 
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Uchwała nr LI/525/2022 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2023 rok oraz udzielenia pomocy de minimis została przyjęta. 

  

f) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2023 rok 

Skarbnik Gminy Masłów przedstawił projekt uchwały. 

Mieszkaniec gminy zabrał głos informując o wynikach Rankingu Rzeczpospolitej i pozycji 

gminy Masów w tym rankingu. 

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LI/526/2022 w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na 2023 rok została podjęta. 

 

g) w sprawie wynagrodzenia inkasentów z tytułu poboru podatków: rolnego, leśnego i 

od nieruchomości 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały zaznaczając, że 

dotyczy on uregulowań prawnych, a stawki inkasa nie ulegają zmianie.  

Radny Tomasz Ksel zapytał, o której uchwale jest mowa, która została podjęta z naruszeniem 

prawa. 

Skarbnik Gminy wyjaśnił, że uchwały zostały wymienione w § 1 projektu uchwały i odczytał 

ich kolejność.  

Radny Ksel dodał, że budzi jego wątpliwość każda z tych uchwał, ponieważ zmieniały stawki 

procentowe inkaso. Radny poinformował, ze dotarł do protokołu z ostatniej zmiany z roku 2015 

i przytoczył pokrótce jego treść. Radny dodał, że w każdym przypadku odbywała się dyskusja 

na temat zmiany wysokości inkaso. Dzisiaj mamy podjąć uchwałę bez dyskusji, co budzi 

wątpliwości. Radny dodał, że na dzisiejszej sesji brakuje mu obecności pani mecenas, której 

rola polega na tym, by dbała o zgodność z prawem podczas głosowania, a wtedy tego nie 

zrobiła. Radny uważa, że jego zdaniem obsługa prawna również budzi wątpliwości, ponieważ 

podczas podejmowania zmiany uchwały w tym zakresie przepis prawa obowiązywał. Radny 

dodał, że zapewne padnie stwierdzenie, iż przepis ten był inaczej interpretowany, jednak nie 

zmienia to faktu, że również podczas szkolenia dla rady gminy, o którym wspomniał radny – 

była mowa o tym, że radni nie mogą głosować w swojej sprawie.  

Ad wocem, Skarbnik Gminy wyjaśnił, że wskazane zmiany z 2007 roku i 2015 roku  

wprowadzały zmiany w uchwale z 2004 roku, ale jej nie uchylały.  

Radny Ryszard Jan Filipowicz poinformował, że dyskusja się rozkręca, ale chyba nie w tym 

kierunku. Dzisiaj podejmujemy uchwałę regulującą stan prawny, nie stawki inkaso.  
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Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato potwierdził, że celem tej uchwały jest podjęcie uchwały 

przez 12 z 15 radnych, ponieważ uchwała dotyczy 3 radnych będących inkasentami.   

Mieszkaniec gminy zapytał czy przy okazji tej regulacji nie można zmienić wysokości inkaso. 

Problem był poruszany przez stowarzyszenie, które mieszkaniec reprezentuje. Mieszkaniec 

dodał, że jest to uchwała podjęta z istotnym naruszeniem prawa, ponieważ radni będący 

inkasentami przekraczają swoje uprawnienia służbowe, głosując w swoim interesie.  

Zastępca Wójta Gminy Monika Dolezińska-Włodarczyk potwierdziła słowa Skarbnika, że jest 

to zmiana uchwały pierwszej, z 2004 roku wraz z obowiązującymi zmianami. Zastępca Wójta 

podkreśliła, że na ten moment nikt jeszcze nie stwierdził istotnego naruszenia prawa. Aby 

mówić o istotnym naruszeniu prawa – musi być takie orzecznictwo podjęte przez wojewodę 

czy przez sąd. Zastępca Wójta przypomniała, że każda uchwała jaka jest podejmowana jest 

badana przez wojewodę jako organ nadzoru. W przypadku tej uchwały nie ma żadnego 

orzeczenia, ani sądu ani wojewody, które stwierdzałoby wadliwość tej uchwały.  

Drugi mieszkaniec gminy zabrał głos odnosząc się do wypowiedzi Zastępcy Wójta  

i poinformował, że kwestie zgodności z prawem tej uchwały podlegają Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej, nie organom wojewody. W kontekście wyroków, mieszkaniec dodał, że 

wyrok w tej sprawie zapadł, a błędna interpretacja przepisów wynika być może z niewłaściwej 

obsługi prawnej, która źle doradzała radnym w tamtym czasie.    

W odpowiedzi Zastępca Wójta zwróciła się do mieszkańca przypominając, że w tamtym 

okresie pełnił funkcję Sekretarza Gniny i uczestniczył w procedowaniu tej uchwały, być może 

doradzając radnym. 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch zwrócił się z prośbą do Wójta o złożenie zapewnienia,  

w którym miesiącu wrócimy do dyskusji w sprawie wysokości inkasa.  

Wójt Gminy Masłów podkreślił, że decyzja o tym czy płacić podatek do sołtysa czy 

bezpośrednio do urzędu to decyzja mieszkańca. Wójt wyjaśnił, że sołtysi mają szereg 

obowiązków, nie tylko zbieranie podatku i zaznaczył, że inkaso funkcjonuje chyba we 

wszystkich samorządach, a jego wysokość jest zróżnicowana (nawet 10%).  Wójt odpowiedział, 

że to rada gminy decyduje jaka wysokość inkasa będzie obowiązywała w gminie i najlepiej 

byłoby ją ustalić przed kolejnym cyklem zbierania podatku, którego termin wypada w marcu. 

Wójt dodał, że dyskusja w tej sprawie powinna się odbyć, jednak zaznaczył że bardzo łatwo 

jest skłócić ludzi, łatwo postawić radnego przeciwko sołtysowi i zaapelował by we wszelkich 

dyskusjach być partnerami.  

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański odniósł się do wypowiedzi radnego Ksela i 

mieszkańca wyjaśniając, że nie ma żadnego ryzyka, że podjęcie dzisiaj uchwały w tej treści 

będzie wywoływać skutki prawne począwszy od roku 2004. Uchwała będzie obowiązywała z 

chwilą wejścia w życie tej uchwały. Sekretarz wyjaśnił również, że zastępca wójta ma rację w 

swej wypowiedzi, ponieważ organ nadzoru ma 30 dni od dnia otrzymania uchwały na zbadanie 

i ewentualne rozstrzygnięcie nadzorcze. Później te uprawnienia przejmuje sąd, o ile taki 

wniosek rozpatruje.   

Skarbnik Gminy Masłów uzupełniając wypowiedź Sekretarza przedstawiając oficjalne 

stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej w zakresie proponowanych uchwał.  

Radny Ryszard Piotr Szymczuch zgłosił wniosek formalny dotyczący zamknięcia dyskusji  

w zakresie tego punktu. Ewentualne dyskusje co do wysokości inkasa powinny odbyć się w 

najbliższym czasie. 
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Przewodniczący przystąpił do głosowania wniosku.   

Głosowano wniosek w sprawie: 

zakończenie dyskusji w tej sprawie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Łukasz Dudzik, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Pedrycz, 

Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (8) 

Stanisław Doleziński, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mateusz Jan Fąfara 

Wniosek został odrzucony.  

Ryszard Jan Filipowicz zrezygnował z głosu, ponieważ dyskusja nadal trwa.  

Radny Ksel zabrał głos informując, że w roku 2020 było głosowanie imienne w temacie tej 

uchwały i nie wie jak się odnieść do obsługi prawnej. Radny dodał, że nie wie, czy pani 

mecenas, która dziś jest nieobecna, przeprosiła te osoby, które zostały narażone na 

odpowiedzialność karną i ośmieszyła powagę tej rady. 

Przewodniczący Rady zwrócił radnemu uwagę, że nie obsługa prawna jest przedmiotem tej 

uchwały. 

Radny Ksel poinformował, że nadal nie wie z czego wynikały rozbieżności stawek i nie będzie 

głosował za podjęciem tej uchwały.  

Mieszkaniec gminy zabrał głos informując, że rozmawiał z Prezesem Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, który wyjaśniał, że organ nadzoru nie miał imiennych wykazów głosowań  

i nie wiedział, że radni głosowali w swojej sprawie. 

Sekretarz Gminy Zbigniew Zagdański odpowiedział, że administracja działa zgodnie  

i w granicach obowiązującego prawa. Gdyby było tak, że gmina coś zaniedbała, organ nadzoru 

żądałby doręczenia dokumentacji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Andrzej Kułak, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

BRAK GŁOSU (3) 

Małgorzata Kozubek, Artur Maciej Lis, Janusz Obara 

Uchwała nr LI/527/2022 w sprawie wynagrodzenia inkasentów z tytułu poboru podatków: 

rolnego, leśnego i od nieruchomości została podjęta. 
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h) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na obszarze Gminy Masłów 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały. 

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że w kwestii tej uchwały stawki są mu znane  

i sprawiedliwe wobec czego nie ma wątpliwości co do uregulowania tej sprawy. Radny dodał, 

że jedyne czego mu brakuje to przeprosin osoby, która nadzorowała legalność głosowania.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na obszarze Gminy Masłów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Kozubek 

Radny Janusz Obara złożył wniosek o powtórzenie głosowania, w związku z błędnie oddanym 

głosem. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

reasumpcji głosowania w tej sprawie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, 

Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

BRAK GŁOSU (2) 

Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel 

Wniosek został przyjęty.  

Przewodniczący Rady zarządził powtórne głosowanie w sprawie uchwały. Radny Ryszard Jan 

Filipowicz zwrócił uwagę, ze trzech radnych nie powinno głosować w tej sprawie.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na obszarze Gminy Masłów (reasumpcja).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Andrzej Pedrycz, Zenon 

Adam Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

BRAK GŁOSU (3) 

Małgorzata Kozubek, Artur Maciej Lis, Janusz Obara 

Uchwała nr LI/528/2022 została podjęta. 

 

i) w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Masłów  

z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok 

Monika Dolezińska-Włodarczyk Zastępca Wójta Gminy Masłów omówiła szczegółowo 

projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu radnemu Tomaszowi Kselowi, który 

poinformował, że zgłoszenie do dyskusji dotyczyło poprzedniego punktu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt.  

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie quorum.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr LI/529/2022 w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Masłów z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok została przyjęta. 

 

j) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w ul. 

Klonowej w miejscowości Domaszowice gm. Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag. 
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Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie opiniuje projekt.  

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie quorum.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LI/530/2022 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji 

sanitarnej w ul. Klonowej w miejscowości Domaszowice gm. Masłów została przyjęta. 

 

k) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Mąchocice Kapitulne, gmina Masłów 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Kucmin 

przedstawiła projekt uchwały.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że we wskazanym terminie zgłosił 

autopoprawkę do projektu uchwały.  

Mieszkaniec gminy zwrócił się z pytaniem, czy będzie jakaś kontynuacja działań związanych 

z uwolnieniem tych terenów pod zabudowę. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił, że w chwili obecnej jest to tylko nadanie nazwy  

i szczegółowo wyjaśnił zakres realizowanych działań w tym obszarze.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

W związku z nieobecnością jednego radnego, Przewodniczący Rady zarządził potwierdzenie 

quorum.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie oceniła projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr LI/531/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Mąchocice Kapitulne, 

gmina Masłów została przyjęta. 

 

l) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny działki nr 

824/1 położonej w Masłowie Pierwszym pod poszerzenie ulicy Świerczyńskiej 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Kucmin 

omówiła projekt uchwały. Uzupełniając wypowiedź z poniedziałkowej komisji, pani 
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Kierownik wyjaśniła, że po przejęciu tej działki na ul. Świerczyńskiej pozostanie jeszcze 31 

działek do uregulowania pasa drogi.   

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że tą ostatnią wypowiedzią pani Kierownik 

wzbudziła wątpliwość radnego.  

Brak kolejnych zgłoszeń do dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie oceniła projekt 

uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, 

Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr LI/532/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze 

darowizny działki nr 824/1 położonej w Masłowie Pierwszym pod poszerzenie ulicy 

Świerczyńskiej została podjęta. 

 

m) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił szczegółowo projekt uchwały  

z autopoprawkami. 

Radny Tomasz Ksel poprosił o zawarcie klauzuli zabezpieczającej zwrot środków lub ich części 

w umowie z Centrum Medycznym ZDROWIE. Wątpliwości budzi to, że deklaracja złożona na 

komisji przez przedstawicieli firmy może nie zostać spełniona. Radny odniósł się do formuły 

rozmów i terminu wniesionego pisma przez CM ZDROWIE.  

Skarbnik Gminy Masłów wyjaśnił czego będą dotyczyły dwie umowy zawarte po decyzji Rady. 

Pierwsza dotyczyć będzie przekazania środków i rozliczenia zadnia zawartego w budżecie. 

Druga – realizacji świadczeń, w związku ze złożoną deklaracją; i w tym zakresie są dwie 

możliwości: albo aneks do obowiązującej umowy albo nowa umowa zawierająca szczegóły 

świadczenia usług dla mieszkańców gminy Masłów.  

Tomasz Lato Wójt Gminy w odpowiedzi do radnego Ksela wyjaśnił z czego wynikały terminy 

i sposób rozmów z przedstawicielami Centrum Medycznego. Wójt Gminy dodał, że spotyka 

się z radnymi tak jak spotyka się z radnym Tomaszem Kselem.   

Mieszkaniec gminy zabrał głos i odniósł się do proponowanych terminów badań, uznając je za 

mało realne. Mieszkaniec powoływał się na prywatne kontakty w tym zakresie i przywołał 

dyskusję z zebrania wiejskiego w Mąchocicach Kapitulnych, gdzie przez 40 minut poruszane 

były sprawy funkcjonowania ośrodka zdrowia.  

Radny Ryszard Piotr Szymczuch potwierdził, że dyskusja na temat ośrodków zdrowia miała 

miejsce na zebraniu w Mąchocicach Kapitulnych i wyjaśnił szczegółowo czego dotyczyła i jak 
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w obecnej chwili ten temat jest realizowany. Na swoim przykładzie z poniedziałku, radny 

wyjaśnił, że nie było problemu z zapisaniem się do lekarza. 

Wójt Gminy poinformował, że wiele rozmów odbyło się w sprawie funkcjonowania ośrodków, 

każde zgłoszenie jest sprawdzane. Wójt przypomniał mieszkańcowi przebieg posiedzenia 

komisji jakie miały miejsce w poniedziałek.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło zwrócił uwagę, ze dyskusja powoli 

odbiega od tematu i poprosił po przypilnowanie zapisów dotyczących 7 – dniowego terminu 

badania w ramach umowy z NFZ (7 dni roboczych).  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie oceniła projekt 

uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr LI/533/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została przyjęta. 

 

n) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 

2029 

Projekt uchwały przedstawił Robert Szechnicki Skarbnik Gminy Masłów.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie oceniła projekt 

uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie quorum.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 
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NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Kozubek, Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr LI/534/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2022 – 2029 została przyjęta. 

 

o) w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Gminy Masłów 

Kierownik referatu Promocji i Rozwoju Gminy Agnieszka Borycka przedstawiła projekt 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło dodał, że w związku z wejściem w 

życie nowych przepisów dzisiejsze posiedzenie nie mogło zostać zwołane w trybie zdalnym. 

Podjęcie przez Radę tej uchwały pozwoli na obradowanie z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość.  

Radny Tomasz Ksel zwrócił się z pytaniem, czy można dodać zapis, że uczestnictwo jest pod 

warunkiem wizji i fonii.  

Kierownik referatu PiRG Agnieszka Borycka wyjaśniła, że zapis paragrafu 1 wyczerpuje 

wniosek, gdyż jest wskazane uczestnictwo z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość.  

Radny Ksel dodał, że chodzi o doprecyzowanie, ponieważ do tej pory też był taki zapis, a 

interpretacja była taka, że nawet jak nie ma obrazu, to uczestnictwo było uznane, co może 

budzić wątpliwości.  

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że jego zdaniem nie ma takiej potrzeby, bo mogą się 

zdarzyć problemy techniczne, co wykluczy radnego z obrad.  

Mieszkaniec gminy zabrał głos informując, że często uczestniczy w posiedzeniach Rady czy 

komisji pojawiały się okienka w których było widać pieska czy kotka. Dana osoba nie zabierała 

głosu przez całe obrady, co budzi wątpliwości.  

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, ze może w początkowych stadiach epidemii 

pojawiały się okienka z jakimś tłem, dotyczyło to bardziej sołtysów. Radni mają obowiązek 

głosowania w systemie, na którym widać czy jesteśmy zalogowani, nikt nie może nakazać 

zabrania głosu.  

Radny Zenon Adam Pedrycz poinformował, że jego zdaniem ta dyskusja jest zbędna. Przez 

okres pandemii przetestowaliśmy różne możliwości, sprzęt w domach czy innych miejscach 

również był sprawdzony i przy problemy techniczne też były przepracowane.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Kozubek, Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr LI/535/2022 w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Gminy Masłów została 

podjęta. 
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8. Informacje i ogłoszenia 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk przedstawiła informacje na 

temat wypłaty dodatków węglowych, które są realizowane na bieżąco od wpływu środków do 

GOPS. Zastępca Wójta przedstawiła statystyki w tym zakresie, prosząc mieszkańców  

o cierpliwość.  

Mieszkaniec gminy poinformował o planach na 2023, gdzie analizie stowarzyszenia poddane 

zostaną zasady wypłacania diet radnych i przepisom dotyczącym utrzymywania przez radnego  

kontaktów z mieszkańcami. Mieszkaniec poinformował o rozstrzygnięciu skargi złożonej przez 

stowarzyszenie na brak dyżuru przez Przewodniczącego Rady. W związku z wyjaśnieniami 

składanymi przez Przewodniczącego w tym zakresie, stowarzyszenie wystąpiło do 

Wodociągów Kieleckich z prośbą o wyjaśnienie, jakie okoliczności wpłynęły na brak dyżuru. 

Mieszkaniec odczytał odpowiedź w tej sprawie. Kolejną sprawą poruszoną przez mieszkańca 

był wniosek skierowany do Przewodniczego, na który stowarzyszenie nie uzyskało 

odpowiedzi.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował o postępach dotyczących sprzedaży węgla za 

pośrednictwem gminy i ustaleniach w tym zakresie. Wójt [poinformował, ze na chwilę obecną 

zgłoszone zostały 1784 wnioski, co daje około 5.352 tony węgla.  

Radny Ryszard Piotr Szymczuch zapytał w którym składzie w Mąchocicach Kapitulnych 

będzie odbiór, ponieważ są dwa składy. 

Wójt Gminy odpowiedział, że u pana Pedrycza.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło odnosząc się do wypowiedzi 

mieszkańca poinformował, że podtrzymuje swoje stanowisko, które składał w wyjaśnieniu, że 

w tym dniu był w pracy. Przewodniczący Rady poinformował o zmianie terminu sesji 

planowanej na miesiąc grudzień. Wobec czego sesja odbędzie się w dniu 22 grudnia, godziny 

raczej popołudniowe, miejsce zostanie wskazane.   

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański złożył dodatkowe informacje dotyczące 

sprzedaży węgla przez gminę wyjaśniając przepisy w tym zakresie i etap ich realizacji.  

Brak kolejnych głosów w tym temacie.  

 

9. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w LI sesji Rady Gminy Masłów i zamknął obrady.  

 

  

Przewodniczący Rada Gminy Masłów  

/-/ Piotr Zegadło    

 

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


